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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "Emelni kell a szociális dolgozók bérét!" 

Tisztelt Miniszter úr,

Hogy a kormány milyen rosszul kezelte a vírusválságot, annak egyik jellemző és fontos mozzanata, 
hogy rekordot ért el a Bölcsődei Dolgozók Demokratikus Szakszervezete által indított, béremelést 
kezdeményező petíciója. A petíció minden szociális ágazatban dolgozó béremelését követeli, január 
1-ig visszamenőleg – 30 százalékkal.

A járványban helytálló dolgozók semmilyen állami elismerést nem kaptak munkájukért, miközben a
KSH adatai szerint a nemzetgazdaság valamennyi ágazatát tekintve itt az legalacsonyabbak a bérek. 
A DK úgy látja, hogy a vírus okozta súlyos problémáktól függetlenül is megérdemelnék a 
béremelést a szociális ágazatban dolgozók, de az elmúlt egy évben nyújtott hősies teljesítmény 
végképp indokolja ezt.

Miniszter úr, ha Önök megadnák a 30 százalékos béremelést, a szociális dolgozók jövedelme még 
mindig elmaradna az átlagtól. Nyilván Ön is egyetért velem abban – ha már emberminisztériumot 
vezet -, hogy ez teljességgel elfogadhatatlan. Méltánytalan és tisztességtelen. Itt segíteni kell. Nem 
máskor, nem később, hanem most, azonnal.

Ad hoc, egyszeri juttatások itt nem segítenek, átfogó megoldásra van szükség. A Demokratikus 
Koalíció egyetért a kezdeményezéssel és támogatja a szociális dolgozók 30 százalékos, 
visszamenőleges béremelését. Ha önök nem teszik, Dobrev Klára, a Demokratikus Koalíció 
miniszterelnök-jelöltje teszi hivatalos programmá, és adja majd oda a jogos béremelést.

A követelés erejét mutatja, hogy tíz nap alatt a béremelésben érintettek 20 százaléka írta alá az 
íveket. Így nem kizárt, hogy akár tüntetéssel is nyomatékot adjanak a követelésüknek a szociális 
szféra dolgozói. A kormány ígérgetéséből és félrevezető statisztikáiból ugyanis nem tudnak 



megélni.

Miniszter úr, jöjjön el velem Erzsébet- és Terézváros intézményeibe, találkozzon a szociális 
dolgozókkal, akik a vírus idején is csodálatosan helyt álltak, ápolták, ellátták a rájuk bízott 
embereket, olykor elzárva családtagjaiktól. Hallani fogja, hogy az Önök által korábban bevezetett 
bértábla igazságtalan és aránytalan, a pénz nem elég a megélhetésre. Higgye el, ezek a nagyszerű 
emberek megérdemlik a törődést, a támogatást.

Miniszter úr, Ön szerint helyes, hogy 60-70 milliárdot költenek a mi pénzünkből egy pár napos 
vadászati világkiállításra – lesz az több is -, vagy inkább az embereket segítő szociális dolgozóknak 
kellene béremelést adni?
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